
Protokół z posiedzenia nr VII/2024 Rady Dzielnicy Zemborzyce
 w dniu 17 stycznia 2024 r.

Miejsce posiedzenia: ul. Krężnicka 156 – siedziba Rady Dzielnicy Zemborzyce

Godzina rozpoczęcia posiedzenia: 17.35

Przewodniczący obrad: Sławomir Polaczuk

Protokolant obrad: Agnieszka Trybuchowicz

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia

2. Sprawdzenie listy i stwierdzenie quorum.

3. Przyjęcie porządku posiedzenia.

4. Zatwierdzenie protokołów poprzednich posiedzeń.

5. Informacja Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Pana Leszka Daniewskiego.

6. Omówienie spraw związanych z podziałem Rezerwy Celowej.

7. Informacje Przewodniczącej Zarządu.

8. Dyskusja wolne wnioski.

9. Zamknięcie posiedzenia.

Przebieg posiedzenia:

Ad.1) Przewodniczący otworzył  posiedzenie Rady Dzielnicy wypowiadając formułę „Otwieram 

obrady Rady Dzielnicy Zemborzyce”.

Ad.2) Przewodniczący stwierdził na podstawie listy obecności, że w posiedzeniu uczestniczy 13 

członków Rady Dzielnicy, co stanowi wymagane quorum. Lista obecności stanowi załącznik 

do  niniejszego protokołu.

Ad.3) Przewodniczący  odczytał   przekazany  porządek  posiedzenia  i  zadał  pytanie,  czy  są 

propozycje  zmian  porządku  obrad.  Zgłoszeń  nie  było.  Przewodniczący  poddał  pod 

głosowanie zaproponowany porządek obrad. Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie – 

13 głosami.

Ad.4) Przyjęcie protokołu z posiedzenia Rady Dzielnicy Zemborzyce z dnia 28 czerwca 2023 r.  

Przewodniczący Rady Dzielnicy zadał pytanie czy są uwagi do protokołu. Nikt nie zgłosił 

uwag.  Przewodniczący  Rady  Dzielnicy  poddał  pod  głosowanie  projekt  protokołu  

z posiedzenia nr IV/2023 z dnia 28 czerwca 2023 r. Protokół został przyjęty jednogłośnie - 

13 głosami.
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Przyjęcie protokołu z posiedzenia Rady Dzielnicy Zemborzyce z dnia 6 września 2023 r. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy zadał pytanie czy są uwagi do protokołu. Nikt nie zgłosił 

uwag.  Przewodniczący  Rady  Dzielnicy  poddał  pod  głosowanie  projekt  protokołu  

z posiedzenia nr V/2023 z dnia 6 września 2023 r. Protokół został przyjęty jednogłośnie - 13 

głosami.

Przyjęcie protokołu z posiedzenia Rady Dzielnicy Zemborzyce z dnia 22 listopada 2023 r. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy zadał pytanie czy są uwagi do protokołu. Nikt nie zgłosił 

uwag.  Przewodniczący  Rady  Dzielnicy  poddał  pod  głosowanie  projekt  protokołu  

z posiedzenia nr VI/2023 z dnia 22 listopada 2023 r. Protokół został przyjęty jednogłośnie - 

13 głosami.

Na  zebraniu  pojawili  się  mieszkańcy  Zemborzyc  w  celu  zgłoszenia  problemów  dotyczących 

dzielnicy. 

Mieszkaniec ul.  Ziołowej przekazał fotografie stanu nawierzchni przy tej  ulicy.  Zgłosił  prośbę  

o naprawę nawierzchni 220 m ul. Ziołowej i 160 m ul. Świeżej. 

Mieszkańcy ul. Porannej zgłosili prośbę o remont i oświetlenie tej ulicy. Zgłosili brak odwodnienia 

ul. Roślinnej i ul. Porannej, które obecnie są zalane wodą. Radny Rady Miasta Leszek Daniewski 

zaproponował  mieszkańcom wzięcie  udziału  w programie  „Inicjatywy Lokalne”  lub  zgłoszenia 

projektu do Budżetu Obywatelskiego w celu pozyskania środków na inwestycje. 

Ad.5) Wiceprzewodniczący Rady Miasta Lublin Pan Leszek Daniewski omówił bieżące sprawy 

dotyczące Dzielnicy Zemborzyce. Przedstawił propozycje do budżetu miasta do realizacji  

w najbliższym 2024 roku: 

 ul.  Roślinna  –  zerwanie  nierówności  i  położenie  nowej  warstwy  bitumicznej.  Radny 

poprosił  Radę  Dzielnicy  Zemborzyce  o  dołożenie  do  inwestycji  100  000  zł  w  ramach 

środków z rezerwy celowej na 2024 rok. 

 ul. Pasieczna - remont z wykonaniem chodnika i oświetlenia

 ul. Tęczowa – położenie nowego dywanika bitumicznego na odcinku od ul. Lipskiej do ul.  

Zagajnikowej.  Radny  poprosił  Radę  Dzielnicy  Zemborzyce  o  dołożenie  do  inwestycji 

100 000 zł w ramach środków z rezerwy celowej na 2024 rok. 

Dodatkowo poinformował o kilku kwestiach dotyczących dzielnicy Zemborzyce:

 nie posiada żadnych informacji w sprawie remontu mostu na ul. Cienistej

 ma rozpocząć się kompleksowy remont ul. Janowskiej i ma potrwać około 2/3 lata
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 w ramach Planu dla Dzielnic będzie realizowany remont ul. Tęczowej od ul. Pasiecznej do 

ul. Nizinnej i dołączona będzie do remontu ul. Nizinna. 

 padła propozycja zakupu działki między kościołem a przepustem na potrzeby przedszkola. 

 ul. Letniskowa weszła do stałego planu odśnieżania i oczyszczania po interwencji Radnego. 

Radny poprosił również o ujęcie w podziale środków z rezerwy celowej na 2024 środków na:

 dofinansowanie dla klubu piłkarskiego „Vrotkovia” około 5 000 zł

 kontynuację chodnika przy ul. Krężnickiej w stronę granic miasta

 dofinansowanie dla klubu seniora w Zemborzycach

 dofinansowanie  do  cmentarza  parafialnego  –  prace  konserwatorsko-restauratorskie  na 

zabytkowym drzewostanie cmentarza – około 30 000 zł

 dofinansowanie organizacji dożynek parafialnych/dzielnicowych. - około 20 000 zł

Radny podziękował Radnym Rady Dzielnicy Zemborzyce za udział i zaangażowanie w Budżecie 

Obywatelskim. 

Poinformował oficjalnie, że będzie w najbliższych wyborach kandydował do Rady Miasta Lublin. 

Ad.6) Radny Leszek Daniewski zwrócił się z prośbą do Rady o uwzględnienie jego propozycji  

w związku z podziałem środków z rezerwy celowej. Rada Dzielnicy przeanalizuje wszystkie 

propozycje  i  na  następnym  posiedzeniu  Rady  zostaną  omówione.  

Przewodnicząca  Zarządu  przekazała,  że  zostało  do  wykonania  301  m  chodnika  do  ul.  

Marzanny na ul. Krężcnikiej. Koszt tego chodnika to około 300 000 zł.

Ad.7) Przewodnicząca  Zarządu  Dzielnicy  poinformowała,  że  na  najbliższej  sesji  Rady  Miasta 

Lublin zostanie podejmowana uchwała w sprawie podwyżek diet dla Rad Dzielnic. 

Od lutego będzie obowiązywał nowy rozkład jazdy autobusów.

Ad.8) Radny Kazimierz Sołtys zgłosił wniosek o remont ul. Marzanny oraz o wykonanie przejścia 

przez jezdnię na ul. Krężnickiej na wysokości ul. Marzanny. 

Radna Justyna Podkowińska-Gryka zgłosiła problem z mostem na ul. Cienistej. Występują 

dziury w jezdni, która i tak jest zwężona. 

Radna Monika Baran zgłosiła zapotrzebowanie na zwiększenie kursowania autobusu linii 8 

w godzinach szczytu dla kursów do lub z Krężnicy Jarej. 

Radny Andrzej Budzyński zgłosił problem z brakiem oznakowania poziomego przy wjeździe 

w ul. Pasieczną od strony ul. Krężcnickiej. 

Radny Dariusz Lal zgłosił wniosek o oczyszczenie ścieżki rowerowej przy ul. Parczewskiej 

przy kolektorze. 
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Zgłoszono ponownie sytuację w pobliżu Ośrodka Marina  - wychodząc z ul. Zagajnikowej 

do  ul.  Krężnickiej  nie  ma  pobocza  i  problemem staje  się  przejście  na  drugą  stronę  ul. 

Krężnickiej. 

Zgłoszono  wniosek  o  poszerzenie  pobocza  między  ul.  Parczewską  a  przystankiem 

autobusowym.  Jest  tam  przejście  dla  pieszych  a  ruch  pieszych  na  tym  odcinku  jest 

niebezpieczny. 

Ad.9) Przewodniczący  Rady  Dzielnicy  stwierdził  wyczerpanie  porządku  posiedzenia  Rady

i zamknął posiedzenie Rady Dzielnicy Zemborzyce o godz. 19.15 wypowiadając formułę:

„Zamykam obrady Rady Dzielnicy Zemborzyce”.

Podpis sporządzającego protokół:                                             

…………………………………….
Agnieszka Trybuchowicz

Załączniki:
1) Lista obecności z posiedzenia nr VII z dn. 17.01.2024 r.

Protokół zatwierdzony w dniu ………………….
          
           Podpis Przewodniczącego obrad:

                                                                                        
                                                                           …………………………………………..

Sławomir Polaczuk
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